
Z A P I S N I K 
sa 2. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 04.05.2015. godine sa početkom u 16,00 sati 
u prostoriji općine u Rugvici, Trg Josipa Predavca 1. 

 
Nazočni: gđa. Đurđa Artić, g. Cvjetko Štaba, g. Siniša Kušeković, g. Marijan Matijević, g. Šimo 
Bilić, g. Stipo Rašić, g. Branko Mihalj, g. Daniel Ivanović, g. Anto Tokić, g. Mladen Čvorig, g. 
Milan Dropuljić, g. Ivica Kuzmec, g. Darko Hrdan. 
Izočni: g. Ivica Hajtek, g. Vladimir Prašnjak. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik,  
  g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 
  g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
           gđa. Jasna Pleša, voditelj računovodstva, 

gđa. Slavica Kalaica, voditelj poslova za prostorno planiranje i komunalne 
djelatnosti, 
g. Mladen Glavač, referent za komunalne poslove, 
g. Nenad Haleuš, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Đurđa Artić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno 13, dakle postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka. Upoznaje nazočne da je klub vijećnika HSS-a i SDP-a dao prijedlog za dopunu 
dnevnog reda točkom „Donošenje odluke o ukidanju naplate naknade za razvoj za podprojekt 
„Regionalni sustav odvodnje Dugo Selo-Rugvica“. Moli g. Kušekovića da obrazloži prijedlog.  

g. Siniša Kušeković kaže da se radi o tome da je odlukom o uvođenju naknade za razvoj 
2010. godine ta naknada uvedena za izgradnju uređaja za pročišćavanje i dijela kostura 
kanalizacijskog sustava. Predviđena naplata naknade je bila do otplate kreditnog zaduženja, u 
međuvremenu je povećana subvencija Hrvatskih voda i države, te su sredstva prikupljena i 
dostatna za otplatu dijela kredita koji otpada na „Dukom“, te grad Dugo Selo i općinu Rugvica. 
Predlaže da vijeće donese odluku o obustavi naplate te naknade, osim toga, ta su sredstva strogo 
namjenska i ne mogu se koristiti ni u koju drugu svrhu, a možda bi ta odluka potaknula i grad 
Dugo Selo da donese istu odluku. 

g. Mato Čičak  kaže da je on bio prisutan kad se razgovaralo o ukidanje te naknade, ali da 
će biti potrebno uvođenje naknade za održavanje pročistača i nove vodne građevine. Predlaže da 
se ta točka stavi na slijedeću sjednicu OV i da se pozove direktor Dukoma da nam prezentira 
stanje tih sredstava. Još napominje da je na Skupštini Dukoma bilo razmišljanje o ukidanju ove 
naknade, ali i o uvođenju nove, naprijed spomenute naknade. 

g. Siniša Kušeković kaže da je naknada za održavanje pročistača neka druga naknada koju 
„Dukom“ koristi za održavanje sustava, a ova naknada je strogo namjenska i ne može se 
prenamijeniti u druge svrhe, te je stav kluba vijećnika HSS- a i SDP-a i dalje da se naknada za 
razvoj ukine. 

Nakon ove diskusije predsjednica Općinskog vijeća daje na glasovanje prijedlog za 
uvrštenje te točke u dnevni red, nakon glasovanja sa 5 glasova „za“ i 8 glasova „protiv“ prijedlog 
ne prihvaća. 

Nakon toga daje na glasovanje predloženi dnevni red, te se sa 8 glasova „za“ i 5 glasova 
„protiv“  donosi slijedeći 

 
D N E V N I    R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća održane 
27.03.2015.godine, 

2. Pitanja i prijedlozi, 



3. Proračun općine Rugvica za 2015. godinu s projekcijama za 2016.g. i 2017.g. i planom 
razvojnih programa za razdoblje 2015. – 2017. godina, 

a) Odluka o izvršenju proračuna općine Rugvica za 2015.godinu, 
b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih građevina za 

2015.godinu, 
c) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2015.godinu, 
d) Program javnih potreba u kulturi općine Rugvica za 2015.godinu, 
e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi općine Rugvica u 2015.godini, 
f) Program javnih potreba u sportu općine Rugvica u 2015.godini,  
4. Izvješće o izvršenju Programa gradnje u 2014.godini, 
5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja u 2014.godini, 
6. Izvješće o radu Općinskog vijeća u 2014.godini, 
7. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom općine Rugvica u 2014.godini, 
8. Odluka o izradi Strateškog razvojnog programa općine Rugvica za vremensko razdoblje 

2015.godina – 2020.godina,  
9. Rasprava i donošenje Odluke vezane za kupnju zemljišta  potrebnog za proširenje groblja 

u Jalševcu Nartskom, 
10. Rasprava i donošenje Odluke o kupnji zemljišta u Otoku Nartskom radi izgradnje dječjeg 

igrališta, 
11. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za studente, 
12. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola, 
13. Zaključak o novčanoj pomoći studentima u 2015.godini, 
14. Zaključak o imenovanju Odbora za Statut i poslovnik, 
15. Zaključak o imenovanju Odbora za poljoprivredu, 
16. Zaključak o imenovanju Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova, 
17. Zaključak o imenovanju ulice  u k.o.Oborovo, na kč.br.2108 po zahtjevu LD „Zec-

Oborovo“, 
18. Zaključak o imenovanju „Sjeverne ulice“ po zahtjevu Ralu logistike d.o.o., 
19. Zaključak o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja, 
20. Odluka o raspisivanju natječaja za manifestacije, 
21. Zaključak o imenovanju povjerenstva za manifestacije. 

 
Ad. 1. 

Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 1. sjednice Općinskog vijeća, pa se nakon glasovanja 
jednoglasno donosi  

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 1. konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća održane 27.03.2015. 
godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 2. 

A) g. Darko Hrdan predlaže u svoje ime i ime kluba vijećnika HSS-a i SDP-a da se 
verificirani zapisnici sa sjednica vijeća dostavljaju i predsjednicima mjesnih odbora, te 
da se stavljaju i na web stranicu. 
g. Mato Čičak slaže se s prijedlogom, smatra da je tako trebalo biti i do sada, te da će 
se od sada svi zapisnici sa sjednica Općinskog vijeća stavljati na novu Internet 
stranicu čija je izrada u tijeku. 
g. Darko Hrdan kaže da uz stavljanje na stranicu dostavi i predsjednicima mjesnih 
odbora. 
gđa. Đurđa Artić navodi da se zapisnici mogu dobiti i preko svoje organizacije. 
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B) g. Anto Tokić pita da li ima kakvih novosti u vezi sanacije županijske ceste od 
Rugvice do Hruščice. 
g. Mato Čičak odgovara da je održano niz sastanaka - u Županijskoj upravi za ceste, 
Čazmatransu, dječjem vrtiću. Bio je sastanak u županiji sa gospođom Mikec u vezi  
županijske ceste i dogovoren je sastanak sa Županijskom upravom za ceste, oba  
Dukom-a, Swietelskim, županijom i općinom Rugvica, datum  još nije definiran, ali 
sastanak slijedi za 10-tak dana. Navodi da se došlo i do saznanja da drugi tehnički 
pregled od 10. mjeseca 2013. godine nije napravljen, a papiri stoje u nečijim ladicama. 
Sad će se to pokrenuti da ide u proceduru. Također napominje da je u općini bio 
sastanak sa ravnateljem ŽUC-a gdje  je upozoreno na nepravilnosti, on je obećao 
suradnju i sad se čeka taj sastanak te će o svemu vijeće biti informirano. 
 

C) g. Anto Tokić pita gđu. Artić koja je cijena njezinog izlaska iz koalicije i prelazak na 
stranu HDZ-a. 
gđa. Đurđa Artić ga opominje, smatra da je pitanje neumjesno i traži da na taj način ne 
razgovara na sjednici. 
 

D) g. Darko Hrdan pita što je moguće poduzeti po pitanju imovinsko-pravnog stanja stare 
škole u Ježevu, naime,  pola je na parceli općine Rugvica, a pola na parceli 
Ministarstva prosvjete. Zgrada propada, pa bi bilo dobro kad bi je općina uspjela 
prenijeti na sebe. 
g. Mato Čičak odgovara da je zgrada u vlasništvu Ministarstva obrazovanja i sporta, 
traži da vijećnik predloži model po kojem bi nam Ministarstvo dalo tu zgradu. 
Također predlaže vijećniku da se javi na školski odbor da oni zatraže mišljenje 
Ministarstva, te da će se uputiti pismo prema Minsitarstvu pa ćemo vidjeti što će nam 
odgovoriti. 
 

E) g. Mladen Čvorig pita da li će se na području naše općine provoditi komasacija. Pita iz 
razloga što su na cijelom području općine uništeni poljski putovi. 
 

F) g. Mladen Čvorig ukazuje na problem šahti na županijskoj cesti, naime, šahte su 
propale i popucale, popucale su i kuće, pa predlaže da se na sastanku sa Županijskom 
upravom za ceste ukaže i na taj problem. 

 
G) g. Mladen Čvorig predlaže da se edukacija poljoprivrednika prebaci u mjesta na 

području općine Rugvica kako ljudi ne bi morali ići u Dugo Selo. 
g. Nenad Haleuš kaže da se to pokušalo, no instruktažni centar inzistira da se to radi u 
Dugom Selu, odnosno tamo gdje imaju osigurane materijalno tehničke uvjete. 
 

H) g. Siniša Kušeković pita koliko je novaca na žiro računu dočekalo novog načelnika 
kad je preuzeo dužnost. 
gđa. Jasna Pleša odgovara da je bilo oko 10 milijuna kuna. 
 

I) g. Siniša Kušeković pita da li ugovor o izgradnji crpne stanice CS 12 predviđa i 
sanaciju Dugoselske ulice jer je Vodotehnika prilikom ranijeg izvođenja radova 
uništila tu ulicu i nije je u potpusnosti sanirala.  
g. Mato Čičak odgovara da sanacija ulice nije predviđena ugovorom. Te da je taj 
ugovor sa Vodotehnikom potpisao „Dukom“.  
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica Općinskog vijeća zaključila 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
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Ad. 3. 
Obrazloženje proračuna za 2015. godinu daje općinski načelnik g. Mato Čičak. 

Napominje da je bilo malo vremena za izradu proračuna, te da je plan prihoda sličan lanjskom. 
Nakon toga čita obrazloženje uz prijedlog plana proračuna koje se nalazi u prilogu ovog 
zapisnika. Što se tiče prihoda kaže da se očekuje povećanje poreza na potrošnju zbog dolaska 
IKEE, te od komunalne naknade za poslovne objekte. Smatra da bi tu naknadu trebalo povećati jer 
je puno manja u odnosu na gradove u okruženju, tim više što je Rugvica postala interesantno 
mjesto za ulaganja. Napominje da je u proračunu osigurano 500.000,00 kuna za kupnju udžbenika 
za sve učenike osnovne škole. Spominje i pojačanje komunalnog reda na jezerima  uz Savu na 
način da će se postaviti kamere, zatim se planira urediti trg u Rugvici i plato, kao i pristupna cesta 
mrtvačnici u Oborovu, izgraditi javna rasvjeta od Okunščaka do Jalševca Nartskog i Struge. 
Planira se izgraditi pristupna cesta za zonu Dragošička, te infrastruktura u toj zoni. Planirana su i 
ulaganja u uređenje vatrogasnih domova i igrališta, te legalizaciju domova. 

gđa. Đurđa Artić upoznaje nazočne da su prije sjednice vijeća stigli amandmani kluba 
vijećnika HSS-a i SDP-a, te da se sastao Odbor za financije i proračun koji ima neke prijedloge za 
vijeće. Otvara raspravu o proračunu. 

g. Siniša Kušeković kaže da je to povreda Poslovnika, naime, općinski načelnik se najprije 
mora očitovati o amandmanima da bi se moglo raspravljati o proračunu. 

g. Mato Čičak kaže da se slaže sa prijedlozima Odbora za financije i proračun i to: 
1. Da se stavka „izgradnja i uređenje trga u Rugvici“ sa 700.000,00 kuna smanji na 

200.000,00 kuna. 
2. Da se stavka „uređenje parkirališta uz mrtvačnicu i groblje Oborovo“ sa 400.000,00 kuna 

smanji na 200.000,00 kuna. 
Sukladno prvom i drugom prijedlogu predlaže se da se stavka „prodaja kapitalne imovine“ 
smanji za 700.000,00  kuna. 

3. Da se u proračun uvrsti stavka „izrada Strategije razvojnog programa općine Rugvica“ sa 
iznosom od 100.000,00 kuna. 
Sukladno istom predlaže se  da  se stavka „prodaja kapitalne imovine“ poveća za 
100.000,00 kuna. 
Vezano uz amandmane kluba vijećnika HSS-a i SDP-a odluke općinskog načelnika su 

slijedeće: 
- Povećanje za 100.000,00 kuna za Vatrogasnu zajednicu ne prihvaća s obrazloženjem 

da oni dobivaju u skladu sa zakonskim obvezama općine, te je sa vodstvom zajednice 
razgovarano o dodijeljenim sredstvima, 

- Povećanje stavke za stručno usavršavanje poljoprivrednika za 15.000,00 kuna 
prihvaća, 

- Dodavanje stavke “opremanje kuhinje u domu u Rugvici” sa iznosom od 40.000,00 
kuna ne prihvaća s obrazloženjem da su ta sredstva već osigurana unutar stavke 
održavanja, 

- Dodavanje stavke “uređenje platoa i vanjsko bojanje mrtvačnice u Jalševcu 
Nartskom” sa iznosom od 50.000,00 kuna prihvaća djelomično - u iznosu od 
30.000,00 kuna na teret sredstava od komunalnog doprinosa, 

- Povećanje stavke financiranje programa udruga prema natječaju za 40.000,00 kuna ne 
prihvaća, 

- Prijedlog da se stavke zatvaranje obveza nogometnih klubova iz ranijih godina, 
udruga Som –edukacija mladih članova uvrste u stavku Program javnih potreba u 
sportu ne prihvaća, 

- Dodavanje stavke izgradnja pješačke staze u Preseki sa 40.000,00 kuna prihvaća. 
gđa. Đurđa Artić poziva gđu. Slavica Kalaicu da obrazloži Program gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture, kao i Program održavanja. 
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gđa. Slavica Kalaica upoznaje nazočne da je Program gradnje podijeljen na javne 
površine, nerazvrstane ceste, groblje i krematorije i javnu rasvjetu. Također ih upoznaje i sa 
izvorima financiranja, te da su planirana sredstva za financiranje Programa u 2015. godini 
15.075,000,00 kuna. Što se tiče Programa održavanja, istim se planiraju radovi na odvodnji 
atmosferskih voda, održavanju javnih površina, održavanju nerazvrstanih cesta, održavanju 
groblja i mrtvačnica i javnoj rasvjeti. Nazočne upoznaje i sa izvorima financiranja ovih radova, te 
da se za 2015. godinu planira 2.188.000,00 kuna za ovaj Program. 

g. Ivica Kuzmec postavlja pitanje vezano uz reciklažno dvorište. Naime, rečeno je još 
prošle godine da se to mora realizirati do određenog roka, u protivnom slijede kazne. Pita što s 
tim. 

g. Ivica Radanović odgovara da smo morali donijeti izmjenu Prostornog plana da se uvrsti 
reciklažno dvorište. 

g. Mato Čičak navodi da nema niti projekta za reciklažno dvorište. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da su sredstva za sport smanjena za 30.000,00 kuna. 
g. Darko Hrdan kaže da se ne znaju kriteriji raspodjele za ovu godinu. 
g. Mato Čičak ga upućuje da to pita predsjednika Zajednice sportskih udruga. Vezano uz 

Program javnih potreba u kulturi, upoznaje nazočne da se to smanjilo minimalno, a neke su stavke 
ukinute. Što se tiče Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi smatra da ima socijalnih slučajeva 
koji to nisu. 

g. Siniša Kušeković pita zbog čega Općinsko vijeće nije predložilo izradu nove Odluke o 
socijalnoj skrbi ako smatra da postojeća nije u redu, niti zakonita. 

g. Mato Čičak smatra da odluku treba promijeniti, kaže da nije protuzakonita, no, netko 
koristi tu odluku i ono što mu ne pripada. 

g. Darko Hrdan vezano uz stavku završno uređenje poslovnih prostora u Jalševcu kaže da 
je tu i stavka vezana uz dom Ježevo – dogradnja i izmjena krovišta. 

g. Mato Čičak  kaže da dom Ježevo nema dokumentaciju, tako da u ovoj godini to nije 
moguće, treba izraditi projekt. 

g. Darko Hrdan pita da li se na groblju  u Ježevu može „ugurati“ koji okvir. Iza groblja 
postoji zemljište, mogli bi se pripremiti za otkup. 

g. Mato Čičak kaže da bi bilo dobro proširiti i groblje u Nartu, ali toliko novaca općina 
nema. 

g. Mladen Čvorig predlaže da se otkup zemljišta za groblje u Ježevu stavi u projekciju za 
iduću godinu da se ne zaboravi. Što se tiče vatrogasnog doma u Ježevu, kaže da su ga uvjeravali 
da je projekt gotov. 

gđa. Slavica Kalaica kaže da je ostalo samo na skici ideje. 
g. Mladen Čvorig pita da li se stavka za župne urede dijeli na 4 župna ureda. 
g. Mato Čičak odgovara da se dijeli na tri župna ureda, a tako je bilo i ranijih godina. 
g. Mladen Čvorig osvrće se na stavku sredstva za gorsku službu spašavanja – 14.000,00 

kuna. 
g. Mato Čičak odgovara da smo po zakonu dužni dati 7.000,00 kuna. 
g. Mladen Čvorig pita kako se došlo do cifre od 500.000,00 kuna za školske udžbenike. 

Smatra da to neće biti dosta. 
g. Mato Čičak odgovara da se do cifre došlo računicom i na primjeru Ivanić Grada jer su 

oni tako imali. 
g. Mladen Čvorig nije za to da se knjige kupuju za sve jer smatra da je to socijalna 

kategorija, a ne za one koji imaju velika primanja. 
g. Mato Čičak ne slaže se s tim jer ako mogu drugi gradovi i općine u Hrvatskoj, smatra 

da je ovo prava stvar da se svima kupe knjige. 
g. Mladen Čvorig predlaže da se za dogradnju i rekonstrukciju županijske ceste za dio 

kroz Obedišće Ježevsko u projekcije stavi 30.000,00 kuna. Također predlaže da se jedna kamera 
postavi u Črncu, tamo ima vječito smeća. 

g. Anto Tokić pita na što se odnose intelektualne usluge – 160.000,00 kuna. 
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g. Mato Čičak odgovara da će to biti trošak revizije u općini unazad 5 godina. 
g. Anto Tokić pita na što se odnosi dotacija LD „Strijelac“ od 110.000,00 kuna. 
g. Mato Čičak odgovara da se radi o zahtjevu Lovačkog društva za sredstva za uređenje 

potkrovlja, s tim da ovo ide iz poljoprivrednog dijela. 
g. Anto Tokić pita na što se odnosi 400.000,00 kuna za NK „Rugvica“. 
g. Mato Čičak odgovara da se radi o prostorijama nogometnog kluba „Rugvica“ gdje se 

dovode u opasnost djeca.  Također i u Sopi treba urediti prostorije nogometnog kluba. 
g. Anto Tokić pita kako se došlo do cifre od 1.000.000,00 kuna za parcelu za groblje u 

Nartu. 
g. Mato Čičak odgovara da se mora odrediti neka cifra, s tim da su vlasnici tražili 

1.700.000,00 kuna što se ne može prihvatiti. 
g. Anto Tokić postavlja pitanje u vezi kamera. 
g. Mato Čičak kaže da je ponudu za kamere dao „Tehnoservis“. Postavljanjem kamera 

pokušalo bi se spriječiti ovo što se sada radi. Osim toga, ići će se sa izmjenom Odluke o 
komunalnom redu gdje bi se postrožile kazne. 

g. Anto Tokić kaže da u projekcijama za slijedeće dvije godine nema vrtića. 
g. Mato Čičak odgovara da će se vjerojatno ići u ishođenje nove dokumentacije. Upoznaje 

nazočne da je išao na 5-6 mjesta gdje vrtići koštaju oko milijun kuna, a ovdje bi koštao 5 – 6 
milijuna kuna.  

g. Darko Hrdan postavlja pitanje u vezi stavke obilježavanje prigodnih datuma – što spada 
u tih 100.000,00 kuna. 

g. Mato Čičak odgovara da je to obilježavanje dana općine. 
g. Siniša Kušeković kaže da podržava nabavu knjiga za osnovnoškolce, pita kojom će se 

tehnikom to provesti. Također pita na temelju čega se planira povećanje prihoda od poreza na 
dohodak. 

gđa. Jasna Pleša odgovara da se prihod od poreza na dohodak planirao na temelju 
izvršenja za prva četiri mjeseca ove godine. 

g. Siniša Kušeković pita zašto se smanjuju sredstva za uređenje trga u Rugvici i uređenje 
parkirališta uz mrtvačnicu i groblje Oborovo, a znamo da se to financira iz sredstava komunalnog 
doprinosa. Kaže da se najavljuje povećanje komunalne naknade, a također i ukidanje komunalnog 
doprinosa kod legalizacije. Smatra da to ukidanje nije u redu jer oni koji su legalno radili, to su 
pošteno i platili. 

g. Mato Čičak kaže da ukidanja komunalnog doprinosa neće biti, ali će se smanjiti na 
kunu. Vezano uz povećanje komunalne naknade smatra da velikim poslovnim objektima koji 
malo plaćaju treba povećati komunalnu naknadu jer Općina Rugvica više nije nebitna destinacija. 
Vezano za smanjenje stavke za uređenje trga u Rugvici, smatra da je iznos od 700.000,00 kuna 
prevelik, a također i za parkiralište uz mrtvačnicu i groblje Oborovo.  

g. Siniša Kušeković postavlja pitanje u vezi spojne ceste Svibovski Otok – čvor IKEA. 
g. Mato Čičak odgovara da imamo zaključak gdje HAC kaže da se ne može spojiti njihov 

kružni tok na neasfaltiranu cestu. Postoji ideja da mi asfaltiramo tu cestu  i spojimo je na kružni 
tok. Ako nam HAC dozvoli, ići ćemo na asfaltiranje te ceste. 

g. Darko Hrdan postavlja pitanje u vezi prihoda od zakupa poljoprivrednog zemljišta, na 
koliko se to hektara odnosi. 

gđa. Jasna Pleša odgovara da mi od zakupa imamo par ugovora s tim da dobivamo samo 
pripadajući dio, te da sada ne zna te površine napamet. 

g. Darko Hrdan pita što su ostali prihodi od zakupa imovine. 
g. Mato Čičak odgovara da je to za prostor u Nartu. 
g. Siniša Kušeković traži glasovanje o amandmanu – povećanje stavke za vatrogasnu 

zajednicu za 100.000,00 kuna, a da se smanje sredstva za izbore za 50.000,00 kuna i stavka za 
reviziju za 50.000,00 kuna. 

gđa. Jasna Pleša odgovara da su za izbore sredstva od državnih potpora. 
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g. Mato Čičak navodi da je općinski načelnik taj koji se slaže ili se ne slaže sa 
proračunom. 

g. Siniša Kušeković predlaže da se za dom Rugvica izdvoji posebna stavka  - opremanje 
kuhinje (napa), a da se za taj iznos smanji izgradnja i održavanje objekta. Tu se radi samo o 
preraspodjeli unutar stavke. 

g. Mato Čičak prihvaća ovaj amandman. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednica Općinskog vijeća daje na glasovanje 

proračun za 2015. godinu sa pripadajućim odlukama i programima, te se nakon glasovanja sa 12 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 

 
PRORAČUN OPĆINE RUGVICA ZA 2015. GODINU s projekcijama za 2016.g. i 
2017.g. i planom razvojnih programa za razdoblje 2015. – 2017. godina, te: 
 
a) ODLUKA o izvršenju proračuna općine Rugvica za 2015.godinu, 
b) PROGRAM GRADNJE objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih 

građevina za2015.godinu, 
c) PROGRAM ODRŽAVANJA komunalne infrastrukture za 2015.godinu, 
d) PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI općine Rugvica za 2015.godinu, 
e) PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI općine Rugvica u 

2015.god. 
f) PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU općine Rugvica u 2015.godini. 

 
Sjednicu je napustio vijećnik Mladen Čvorig.  

 
Ad. 4. 

 Kraće obrazloženje o izvršenju Programa gradnje daje gđa. Slavica Kalaica. Navodi da 
ovaj program obuhvaća javne površine i ostalu infrastrukturu. Daje podatke o planiranim i 
izvršenim vrijednostima, kao i o izvorima financiranja, te napominje da je za 2014. godinu 
ostvaren višak prihoda ostvarenih od komunalnog doprinosa. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa gradnje u 2014.godini, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
 

Ad. 5. 
Kraće obrazloženje o izvršenju Programa održavanja daje gđa. Slavica Kalaica. Daje 

podatke o planiranim i izvršenim vrijednostima, te o izvorima financiranja. Kao i  kod Programa 
gradnje i ovdje je za 2014. godinu ostvaren višak od oko 640 tisuća kuna. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja u 2014.godini, prema tekstu u 

prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
Vezano uz izvješće o radu Općinskog vijeća u 2014. godini predlaže se da se ubuduće pišu 

iznosi kad netko dobije posao po natječajima. 
Nakon toga Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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Z A K L J U Č A K  
Prihvaća se Izvješće o radu Općinskog vijeća u 2014.godini, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
 

Ad. 7. 
Obrazloženje po ovoj točci dnevnog reda daje g. Ivica Radanović. Kaže da je svake 

godine do 31.03. općinski načelnik dužan podnijeti izvješće o izvršenju Plana gospodarenja 
otpadom za prethodnu godinu što mi nismo mogli do tog datuma. Ovo izvješće se temelji na 
izvješćima Eko-flora, te su sva njihova izvješća priložena u materijalima. Ono što općina mora 
napraviti je da ide u plan nabave, pa na izradu reciklažnog dvorišta. Imamo lokacije za 17 zelenih 
otoka. Sada se čeka da država donese uredbu na koji će se način u budućnosti naplaćivati odvoz 
otpada, pa da se i mi tome prilagodimo. Sada je bitno izraditi projekt za reciklažno dvorište. 

g. Ivica Kuzmec pita kakav je stav načelnika i općine oko nabave kompostera. 
g. Mato Čičak odgovara da je o tome pričano, ali odluka još nije donesena. 
g. Mladen Glavač kaže da će to postati zanimljivo onog trena kad će se odvoz otpada 

početi naplaćivati po količini. Smatra da treba krenuti u razgovor sa “Eko-florom”. 
g. Siniša Kušeković navodi da postoje dva modela – ili da si ljudi sami kupe kompostere 

ili da se iskoristi mogućnost preko Fonda za energetsku učinkovitost. 
g. Marijan Matijević  pita gdje je planirana lokacija za reciklažno dvorište. 
gđa. Slavica Kalaica odgovara da je planirana lokacija u zoni Rugvica-sjever. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom općine Rugvica u 

2014.godini, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je kratak rok – 11.05. – da se krene u izradu 

Strateškog plana, malo je vremena, ali ćemo, kaže, uspjeti. Navodi da imamo dosta ponuda za 
izradu planova, a da bi se mogli natjecati za sredstva iz EU fondova, moramo s tim krenuti, s tim 
da su neke stvari već napravljene. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o izradi Strateškog razvojnog programa općine Rugvica za vremensko razdoblje 2015.- 

2020.godina, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je ova točka dnevnog reda već treći puta na 

razmatranju na Općinskom vijeću. Radi se o parceli za groblje jer je proširenje groblja potrebno, 
imamo procjenu na 21,85 € po m² i izjavu tadašnjih vlasnika da je njihova ponuda 31,85 € po m². 
U međuvremenu je vlasnica umrla, te su iza nje 3 nasljednika. Kaže da Općinsko vijeće može ili 
platiti po 31,85€ po m² ili ići na postupak izvlaštenja. No, u ovom trenutku se niti nema s kim 
sklopiti ugovor jer ostavinska rasprava nije provedena. Dakle, Općinsko vijeće sada može 
pokrenuti postupak izvlaštenja za tu česticu ukoliko ne želi gubiti vrijeme dok se vlasnički odnosi 
oko parcele ne  riješe. 

g. Mladen Glavač upoznaje nazočne da je prošle godine prodano 12, a ove godine do sada 
6 grobnih mjesta, koliko će ih biti prodano još do kraja godine, teško je reći. No, potreba za 
proširenjem groblja na ovom području postoji. 

g. Ivica Radanović kaže da bi vlasnik, prema izjavi, još možda i smanjio za euro – dva, no 
na procijenjenu vrijednost od 21,85 € po m² ne pristaju. 
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g. Ivica Kuzmec pita da li postoji zakonska odredba da možemo provesti izvlaštenje. 
g. Ivica Radanović kaže da općina sa zahtjevom za izvlaštenje ide prema Uredu državne 

uprave. 
gđa. Đurđa Artić predlaže da se donese odluka da se ide u izvlaštenje, ali ćemo čekati da 

se provede ostavinska rasprava. 
g. Ivica Kuzmec kaže da on nije za izvlaštenje, no, nije niti za to da se ide protiv odluke 

sudskog vještaka. 
gđa. Đurđa Artić daje na glasovanje prijedlog da se ide na postupak izvlaštenja, te nakon 

glasovanja sa 8 glasova “za”, 2 glasa “protiv” i 2 “suzdržana” glasa Općinsko vijeće donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Vezano uz zemljište potrebno za proširenje groblja u Jalševcu Nartskom pokrenuti će se 

postupak izvlaštenja. 
 

Ad. 10. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se i o ovoj točci raspravljalo na sjednicama 

vijeća, radi se o parceli za dječje igralište u Otoku Nartskom za koje imamo procjenu od 2 € po m² 
i prijedlog vlasnika da mu se plati po 10 € po m². Ovdje se ne može pokrenuti postupak 
izvlaštenja, nego se ponuda vlasnika može prihvatili ili ne prihvatiti, ili ih se može još jednom 
pozvati na razgovor da li prihvaćaju našu ponudu. 

gđa. Đurđa Artić smatra da je velika razlika između procjene i njihove ponude. 
g. Darko Hrdan kaže da on ne bi prihvatio cijenu koja je visa od procjene. 
g. Ivica Kuzmec pita da li se može unijeti u zapisnik tko je pod točkom 9. bio protiv 

prijedloga da se ide u postupak izvlaštenja jer on ne želi nikom oduzeti njegovu zemlju. 
Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Vezano uz zemljište u Otoku Nartskom radi izgradnje dječjeg igrališta ne prihvaća se 
ponuda vlasnika parcele za prodaju parcele po cijeni od 10 € po m². 

 
Ad. 11. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da vezano uz sufinanciranje mjesečnih karata za studente 
sve ostaje isto, s tim da će općina u 6. mjesecu uplatiti dupli iznos, te će se roditeljima na taj način 
refundirati onaj dio iz 1. mjeseca kad općina nije sufinancirala. 

Nitko se  nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
 o sufinanciranju mjesečnih karata za studente, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 12. 
g. Mato Čičak kaže da se i ovdje radi o istoj stvari kao  u prethodnoj točci, studenti neće 

za 6. mjesec plaćati ništa kako bi im se nadoknadilo to što su u prvom mjesecu platili punu cijenu. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
 o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
Ad. 13. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se predlaže da i redovni i izvanredni studenti dobe 
novčanu pomoć u 2015. godini u iznosu od 1.200,00 kuna, u dva obroka. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
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Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći studentima u 2015.godini, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 14. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i predlaže da se u Odbor za Statut i poslovnik imenuju: Daniel Ivanović za 
predsjednika, te Milan Dropuljić, Đurđa Artić, Marijan Matijević i Ivica Kuzmec za članove. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju Odbora za Statut i poslovnik. 
Imenuje se Odbor za Statut i Poslovnik u sastavu: 
1. Daniel Ivanović, predsjednik 
2. Milan Dropuljić, član 
3. Đurđa Artić, član 
4. Marijan Matijević, član 
5. Ivica Kuzmec, član 
 

Ad. 15. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i predlaže da se u Odbor za poljoprivredu imenuju: Branko Mihalj za predsjednika, 
te Cvjetko Štaba, Magdalena Gregurić , Ivan Šajnović i Vladimir Hrust za članove. 

Nitko se nije javio za diskusiju, te nakon glasovanja Općinsko vijeće sa 8 glasova “za” i 4 
glasa “protiv” donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

o imenovanju Odbora za poljoprivredu. 
Imenuje se Odbor za poljoprivredu u sastavu: 
1. Branko Mihalj, predsjednik 
2. Cvjetko Štaba, član 
3. Magdalena Gregurić, član 
4. Ivan Šajnović, član, 
5. Vladimir Hrust, član. 

 
Ad. 16. 

g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 
Odbor sastao i predlaže da se u Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova imenuju:  Marijan 
Matijević za predsjednika, te Stipo Rašić i Mladen Čvorig za članove. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova. 
Imenuje se Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova u sastavu: 
1. Marijan Matijević, predsjednik 
2. Stipo Rašić, član, 
3. Mladen Čvorig, član. 
 
Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova traži stanku od 10 minuta da pripremi 

prijedlog za slijedeće dvije točke dnevnog reda. 
 

 

 10



Ad. 17. 
g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova upoznaje 

nazočne da Odbor predlaže da se put na kč.br. 2108 i 407 nazove “Lovački put”. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U  
o određivanju naziva ulice. 
Određuje se naziv ulice “Lovački put” koja prolazi u k.o. Oborovo česticama broj 407  i 

2108. 
 

Ad. 18. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je “Ralu logistika”predložila naziv ulice “Ulica 

Ralu”. Također upoznaje nazočne da se očitovao i Mjesni odbor koji predlaže da se ulica zove 
“Gospodarska ulica”, iz razloga što se taj logistički centar nalazi u gospodarskoj zoni. 

g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova upoznaje 
nazočne da Odbor predlaže da se ulica zove “Gospodarska ulica”. 

g. Siniša Kušeković u ime kluba HSS-a i SDP podržava prijedlog Mjesnog odbora. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja  jednoglasno 

donosi 
 

O D L U K U 
o određivanju naziva ulice. 
Određuje se naziv ulice “Gospodarska ulica” koja prolazi u k.o. Rugvica k.č.br.497 i 

1552/2, te u k.o. Okunščak k.č.br. 120/2, 1997/2, 122/2 i 122/1 . 
 

Ad. 19. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i predlaže da se u Stožer zaštite i spašavanja imenuju: Nenad Jakšić, Đurđa Artić, 
Milan Dropuljić, Ivan Šajnović, Josip Svibovec, Ivica Krznar, predstavnik DUZZS i predstavnik 
Policijske postaje Dugo Selo. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja. 
U Stožer zaštite i spašavanja imenuju se: 
1. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika – načelnik Stožera, 
2. Đurđa Artić, predsjednica Općinskog vijeća, 
3. Milan Dropuljić, dr.med., ambulanta Rugvica, 
4. Ivan Šajnović, Veterinarska stanica, 
5. Josip Svibovec, Crveni križ, 
6. Ivica Krznar, zapovjednik Vatrogasne zajednice, 
7. imenovani predstavnik Državne uprave za zaštitu i spašavanje, 
8. imenovani predstavnik Policijske postaje Dugo Selo. 
 

Ad. 20. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je za održavanje manifestacija planirano 50.000,00 

kuna, te je sada potrebno donijeti Odluku o raspisivanju natječaja za dodjelu sredstava za 
organizaciju manifestacija. 

g. Siniša Kušeković predlaže da se u točci 2. Odluke doda: “Ako je udruga registrirana na 
području općine Rugvica tijekom 2014. godine temeljem natječaja za dodjelu sredstava za 
organizaciju manifestacija u 2014. godini dobila određena novčana sredstva, ista ima pravo 
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sudjelovanja na ovom natječaju pod uvjetom da je do 04.05.2015. godine dostavila izvješće o 
namjenskom trošenju sredstava po natječaju iz 2014. godine. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, predsjednica Općinskog vijeća daje na glasovanje 
odluku sa predloženom dopunom, te nakon glasovanja Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
O D L U K U 

o raspisivanju natječaja za manifestacije, sa predloženom dopunom. 
 

Ad. 21. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i predlaže da se u Povjerenstvo za manifestacije imenuju: Robert Munđer, Đurđa 
Artić i Šimo Bilić. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće sa 8 glasova “za” i 4 glasa “protiv” 
donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

o imenovanju povjerenstva za manifestacije. 
U Povjerenstvo za manifestacije imenuju se: 
1. Robert Munđer, predsjednik, 
2. Đurđa Artić, član, 
3. Šimo Bilić, član. 
 
 
Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 18,45 sati. 
 
KLASA: 021-05/15-01/2 
URBROJ: 238/26-15-2 
 
 
Zapisničar:                PREDSJEDNICA 
                  OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Mira Grebenar                      Đurđa Artić 
 
 


